

Title (en)
Slotting machine

Title (de)
Schlitzwandfräse

Title (fr)
Fraiseuse pour creuser des tranchées

Publication
EP 0735199 A1 19961002 (DE)

Application
EP 96102544 A 19960220

Priority
DE 29505263 U 19950328

Abstract (en)

The cutter has a frame and a carrier for at least two cutter wheels. The carrier (20) is turnably fastened in the frame, in the area of its two vertical narrow sides. In this area, it has upward projecting lever arms (22). The hydraulic elements (50) to move the carrier relative to the frame, are located in the frame in the area of the narrow sides, in a horizontal position between lever arms and cutter frame. The hydraulic elements are pistons/cylinders, which are located mainly horizontally and parallel to the vertical narrow sides.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Schlitzwandfräse mit einem Fräsrähmen (10) mit im wesentlichen quaderförmiger Außenkontur und einem Trägerteil (20) für die Fräsräder (40). Das Trägerteil (20) ist im Bereich der vertikalen Schmalseiten schwenkbar gelagert und weist in diesem Bereich nach oben ins Innere des Fräsrähmens (10) ragende Hebelarme (22) auf. Zwischen den Hebelarmen (22) und dem Fräsrähmen (10) sind nahe den vertikalen Schmalseiten und parallel zu diesen Hydraulikelemente (50) in im wesentlichen horizontaler Lage angeordnet, durch deren Betätigung die Hebelarme (22) und somit das Trägerteil (20) gegenüber dem Fräsrähmen (10) um eine horizontale parallel zu den Längsseiten des Trägerteils verlaufende Achse (30) verschwenkt wird. <IMAGE>

IPC 1-7

E02F 3/20; E02D 17/13

IPC 8 full level

E02F 5/02 (2006.01); **E02D 17/13** (2006.01); **E02F 3/20** (2006.01); **E02F 3/26** (2006.01)

CPC (source: EP KR)

E02D 17/13 (2013.01 - EP KR); **E02F 3/205** (2013.01 - EP); **E02F 3/26** (2013.01 - EP)

Citation (search report)

- [Y] EP 0496926 A1 19920805 - C T R CONSULENTI TECNICO COMME [IT]
- [Y] EP 0109907 A2 19840530 - SOLETANCHE [FR]
- [AD] DE 3602387 C1 19870604 - HOCHTIEF AG HOCH TIEFBAUTEN
- [Y] PATENT ABSTRACTS OF JAPAN vol. 005, no. 057 (M - 064) 18 April 1981 (1981-04-18)

Cited by

JP2020117934A; EP1748110A2; EP1626127A1; US7363990B2

Designated contracting state (EPC)

DE FR IT

DOCDB simple family (publication)

DE 29505263 U1 19950524; DE 59607195 D1 20010809; EP 0735199 A1 19961002; EP 0735199 B1 20010704; JP 2866341 B2 19990308; JP H08270005 A 19961015; KR 100237228 B1 20000115; KR 960034592 A 19961024

DOCDB simple family (application)

DE 29505263 U 19950328; DE 59607195 T 19960220; EP 96102544 A 19960220; JP 6477596 A 19960321; KR 19960005044 A 19960228